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Protokoll tOrt vid ordinarie möte i Fjärilgatans Samfällighetsförening torsdagen den 6 april 2011
Ca 150st delägare från Samfällighetsföreningen.

Närvarande:
OrdfOrande Jerker Göransson
Ledamot Ted Nilsson, Rolf Andersson, Peter Baggöe-Larsen och Jonas Wallengren

Suppleant
Revisor Ulf Pettersson Revisorsuppl. Rolf Lundahl

Ordilirande Jerker Göransson hälsade välkommen och f6rklarade mötet öppnat.

Dagordningen godkändes.l.

Stämman fann att mötet var vederbörligen utlyst. Kallelse och på vår hemsida.2.

Till ordforande for mötet valdes Jerker Göransson och till sekreterare valdes Ted Nilsson.3.

Till justeringsmän och rösträknare valdes Jörgen Löfstedt och Gustav Weijden.4.

Styrelsens och revisorernas berättelser godkändes och lades till handlingarna.5.

6. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet for det gångna året.

Inga motioner inkomna från medlemmarna. Styrelsen tog upp arbetet med att få till en ny
TV distributionslösning och att denna avhandlas under punkt 14. 2st medlemmar tog upp
att de hade synpunkter kring vad Lantmäteriet tycker om detta. Styrelsen f6ljer upp.

,.

Beslutades att ersättning till styrelsen och revisorerna skall bibehållas 2011, dvs. 25kr per
delägare och år. Av detta skall300kr utgå till revisorerna.

8.

9. Beslutades att årsavgiften for 2012 skall bibehållas på 1.200 kr/år. Eventuellt över-
respektive underskott regleras i fonden som används till kommande investeringar.
Betalning skall ske senast l maj för 2011. Ordförande påminde om att erlägga betalningen
i tid for att undvika påminnelser och att denna skall betalas in även om den nya lösningen
kommer på plats under året. Inga förändringar av straffavgifter vid betalningspåminnelse
skall vara: l:a påminnelsen ingen avgift. 2:a påminnelsen + 150 kr. Därefter lämnas
ärendet vidare for inkasso.

Till styrelseordförande för 2011 omvaldes Jerker Göransson. Till ledamot på två år
omvaldes Ted Nilsson och Rolf Andersson. Peter Baggöe-Larsen och Jonas Wallengren
har ett år kvar på sin mandatperiod.

10.

Till revisor på två år omvaldes Ulf Pettersson. Anders Nilsson har ett år kvar på sin

mandatperiod.

Till styrelsesuppleanter omvaldes Peter Langhals och Jörgen Löfstedt valdes in på vardera
ett år. Till revisorsuppleant omvaldes Rolf Lundahl på ett år.

12.



Till finna tecknare för verksamhetsåret beslutades utse ur styrelsen Jerker Göransson, Rolf
Andersson, Ted Nilsson, Peter Baggöe-Larsen och Jonas Wallengren var för sig.

13.

Nuvarande program och framtiden.14.

Ordföranden informerade följande:- Investera i underhåll och reparation av den befmtliga anläggningen i den mån det finns

tillgängliga reservdelar.
- Fel och brister skall alltid meddelas till någon i styrelsen, gällande befmtlig lösningen.
- Information och röstning gällande den nya TV distributionslösning.

~ Fiber Network Consulting berättade och svarade på frågor om sin del.
~ Canal Digital berättade och svarade på frågor om sin del.
~ Ownit berättade och svarade på frågor om sin del.
~ Röstningen genomfOrdes. 158st röster (52st hade ej lämnat in någon röst), av dessa hade

135st röstat Ja till den nya lösningen och 23st röstat Nej. 130st var dessutom intresserade
av att erhålla Internet från Ownit. Alltså kvalificerad majoritet for att gå vidare med att få

till en ny TV distributionslösning.

Önskemål från medlemmar:
- Inga nya önskemål från medlemmarna inkom på det nuvarande kanalutbudet.

Beslutades att:
. Medlemmarna meddelar alltid någon i styrelsen om fel och brister för åtgärd.
. Styrelsen fortsätter att arbeta fOr att få till en ny TV distrlbutionslösning enligt det som

presenterades och har röstats om.
. Styrelsen sköter programvalen och investeringarna även i fortsättningen.

Beslutades att stämmoprotokollet skall sättas upp på anslagstavlan och finnas tillgängligt
hos styrelse ledamöterna senast två veckor från stämman, samt finnas tillgänglig på vår

hemsida.

15.

OrdfOranden tackade f6r visat intresse och f6rklarade mötet avslutat.16.
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Ted Nilsson
Sekreterare
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